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Město Klášterec nad Ohří

Radnice se představuje

Koryto Podmileského potoka prochází důkladnou rekonstrukcí

Městský úřad zavádí
nový agendový systém

Klášterečtí úředníci by spolu měli v 
budoucnu lépe komunikovat. Umožní jim 
to agendový informační systém, do kte-
rého se v průběhu letošního roku zapojí 
většina odborů městského úřadu. Dopo-
sud měly všechny odbory své vlastní sys-
témy a databáze informací, které spolu 
navzájem „nemluvily“. Když se například 
do evidence obyvatel zaznamenalo úmrtí 
některého z občanů, dozvěděli se to na 
oddělení poplatků až s tříměsíčním zpo-
žděním, což mohlo způsobit nejednu 
nepříjemnost. 
Vzájemné propojení jednotlivých agend, 
jako jsou matrika, evidence obyvatel, 
evidence poplatků nebo centrální evi-
dence nemovitostí, by mělo přinést 
nejen lepší informovanost, ale také větší 
efektivitu práce, neboť řada údajů se už 
nebude muset napříště zadávat opako-
vaně.  Tajemnice městského úřadu Mgr. 
Lenka Antolová si od nového systému 
slibuje také větší přehlednost, lepší evi-
denci majetku města i kontrolu vybírání 
poplatků. Pozitivní změny by měli zazna-
menat i občané, kteří nebudou muset 
chodit „od dveří ke dveřím“, ale dozví 
se na jednom místě, zda mají uhrazené 
poplatky za psa, za odpad či za pronájem 
hrobového místa.
Agendový informační systém, který bude 
na klášterecké radnici zavádět plzeňská 
fi rma MARBES CONSULTING, s.r.o., by měl 
být do zkušebního provozu uveden v říj-
nu. Ostré spuštění se pak plánuje na leden 
příštího roku. Celá akce si vyžádá investici 
ve výši 4,2 milionu korun.                       -lara-

Koryto Podmileského potoka lemu-
jí hromady kamenů a hlíny a čas od 
času se zde objeví i těžká technika. 
Na rozdíl od ostatních stavebních 
akcí, které v současné době probí-
hají na území Klášterce, se tentokrát 
nejedná o aktivitu města. Oprava 
opevnění koryta Podmileského 
potoka probíhá v režii správce vod-
ních toků společnosti Povodí Ohře 
s.p. Podrobnosti k celé stavbě nám 
poskytl mluvčí státního podniku 
Ing. Jan Svejkovský. „Jedná se o úsek 

Klášterecký zámek se po dobu následujících dvou měsíců promění v království minerálů a drahých kamenů. Koná se 
zde v pořadí již 14. ročník Výstavy minerálů a hornické historie, který stejně jako ty předchozí pořádá Společnost důl-
ních měřičů a geologů ve spolupráci s Městským úřadem v Klášterci. Zatímco v loňském roce se nesla celá expozice ve 
znamení achátu, té letošní vládne jedna z nejkrásnějších a nejžádanějších odrůd křemene - ametyst. Fialové polodraho-
kamy pečlivě naaranžované v nových vitrínách, které se podařilo zajistit díky sponzorskému daru Severočeských dolů, 
přilákaly hned v první den výstavy desítky lidí. Polodrahokamy, které zdobí nejslavnější šperky a korunovační klenoty, 
jako například žezlo Kateřiny Veliké nebo britskou korunu, tvoří také důležitou součást historie naší země i našeho 
města. Vždyť v nedalekém Ciboušově se ve 14. století těžily ametyst-jaspisové žíly, z jejichž desek nechal Karel IV. vyrobit 
obložení kaplí sv. Kateřiny a sv. Kříže na Karlštejně a kaple sv. Václava v chrámu sv. Víta na Pražském hradě. 
Nenechte si ani vy ujít výstavu, která přibližuje návštěvníkům zajímavou minulost zdejšího regionu a která vám 
nabídne pohled na ty nejkrásnější minerály a drahé kameny. Výstava potrvá ve velkém renesančním sále klášterec-
kého zámku až do 22. června.                                                                                                                                                 -lara-

Novou službu a prostory mohou od 
pondělí 14. 4. využívat čtenáři oddělení 
pro dospělé městské knihovny.  

V návaznosti na projekt „Relaxační zóny“, 
budovaného v knihovně od roku 2006, 
byla vytvořena další oáza klidu. Přestav-
bou kanceláře – „stejně nemáme čas 
tam posedávat“ – vznikl jakýsi obývací 
pokoj vybavený pohovkou a křesílky. 
Příjemné prostředí dotváří nová malba, 
květiny. Je zde také umístěn automat 
na kávu, kapučíno a čokoládu, kterou si 
zde mohou čtenáři v klidu a příjemném 
prostředí vychutnat. V budoucnosti se 
sem také přesune nabídka aktuálních 
periodik. 
Neváhejte a přijďte NA KAFÍČKO DO 
KNIHOVNY.                                  -Mgr. Biša-

Nádherné polodrahokamy jsou velkým lákadlem
výstavy v prostorách kláštereckého zámku

Již rok a čtvrt je v platnosti zákon na ochranu před domácím násilím. Tato právní 
norma zavedla mimo jiné tzv. institut vykázání, který dává policii pravomoc vykázat 
násilníka na 10 dní z místa společného bydliště. Klášterečtí policisté za dobu trvá-
ní tohoto zákona zaznamenali 38 výjezdů k incidentu domácího násilí z toho v 10 
případech rozhodli o zákazu vstupu do společné domácnosti. Všichni vykázaní byli 
muži a bez výjimky se jednalo o spory mezi partnery.

toku vedoucího podél místního ska-
teparku v délce bezmála 300 metrů. 
Z důvodu porušení opevnění dna i 
břehů, vzniku dutin a uvolněných 
kamenů bylo rozhodnuto o vybudo-
vání nového koryta v celé plánova-
né délce. Dokončení celé akce bylo 
původně plánováno na 31. ledna 
2008, ale vlivem povětrnostních pod-

mínek se práce zpozdily. Začátkem 
roku došlo k vybourání a odtěžení 
části opevnění koryta. Následné prá-
ce však nebyly v potřebné kvalitě, jak 
požaduje objednatel (tj. Povodí Ohře, 
státní podnik), proto bylo nutné 
upřesnit další postup výstavby. Akce 
by měla být dokončena do poloviny 
června letošního roku.“              -lara-

Jedna z našich čtenářek se na nás 
obrátila s následujícím dotazem:
„Na internetových stránkách měs-

ta jsou zveřejňována usnesení z 

jednání zastupitelstva a rady měs-

ta. V dokumentech ale nejsou celá 

jména, pouze iniciály. Vidím za tím 

snahu současného vedení města 

zatajit občanům, komu se v Klášterci 

prodávají pozemky a domy. Proč by 

to jinak dělali, když dřív se uváděla 

jména celá a nikomu to nevadilo?“

Odpověď na tuto otázku naleznete 
na straně 2.

zeptali jste se ...zeptali jste se ...

Město Klášterec nad Ohří se spo-
lečně s Kadaní prezentovalo na 
výstavě Dovolená a region 2008 
v Ostravě. 11. ročník výstavy ces-
tovního ruchu se konal od 4. do 6. 
dubna. Tato výstava měla za úkol 
přiblížit návštěvníkům co nejširší 
spektrum turistických možností u 
nás i v zahraničí.

Klášterec se prezentoval 
na výstavě v Ostravě

Počínaje tímto číslem vám bude-
me v Kláštereckých novinách 
postupně představovat jednot-
livé odbory městského úřadu. 
Po skončení tohoto seriálu by 
vám mělo být trochu jasnější, 
co kdo na radnici dělá, v jakých 
záležitostech vám může ten který 
odbor pomoci nebo jaké aktuální 
problémy jednotlivé odbory řeší.

více na str. 2

Kamiony už nebudou smět parkovat

 v Nádražní ulici

... strana  2

Policie připravuje změny značení ve městě

Fotbalisté se snaží zachránit a udržet 

pro příští sezónu 1. „B“ třídu

... strana 3

Odpoutat se z poslední příčky tabulky ale 
není vůbec jednoduché

Zlatá svatba ve dvojím podání

Manželé Mudrovi a Hamroziovi si po 50 letech
opět řekli své „ANO“

... strana 6
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ZPRAVODAJSTVÍ

 V Budovatelské ulici se muž patrně 
předváděl před svou partnerkou a na 
důkaz lásky pro ni povalil dopravní 
značku a převrátil dva velké kontejnery 
na komunální odpad. S pomocí kame-
rového systému byl pachatel přistižen 
na místě. Bedlivé oko kamery zároveň 
posloužilo jako důkazní prostředek. 

Policie informuje ...

Klášterečtí policisté pátrají po pacha-
teli, který má na svědomí vloupání do 
bytu v Luční ulici. Zloděj nejdříve 
vyšplhal na balkon přízemního bytu a 
následně poškozenými dveřmi vnikl 
do obývacího pokoje. Majiteli zmizel 
kompletní počítač s LCD monitorem. 
Kromě značného nepořádku za sebou 
zloděj zanechal škodu ve výši 26 tisíc 
korun.

Hlídka MP byla vyslána  k několika 
případům opilců, kteří vzhledem ke 
svému podroušenému stavu nebyli 
schopni stát na vlastních nohou. Jeden 
muž byl nalezen v křoví na Petlerské 
ulici, neměl však žádná zranění, proto 
byl za asistence MP přepraven domů. 
Další z opilců dopadl na zem o pozná-
ní tvrději, když na světelné křižovatce 
ztratil rovnováhu a při pádu si poranil 
hlavu. Na místo musela být přivolána 
záchranná služba. A do třetice - tento-
krát v ulici 17. listopadu - hlídka pro-
budila opilce spícího v křoví. Je třeba 
podotknout, že v tomto případě byla 
teplota pod bodem mrazu a hrozilo, 
že muž umrzne. Muži se ale předčasné 
probuzení nelíbilo a strážníky napadl. 
Opilec byl natolik agresivní, že muselo 
být užito donucovacích prostředků a 
následně byl předveden na policii ČR.

Kdy by to jen tušil ...

Měli v mozku z piva kostku  ...

A nikdo si ničeho nevšiml ...

Nepříjemné překvapení čekalo na 
majitele zahradního altánu v Klášterci 
nad Ohří. Když totiž přišel na zahrádku, 
zjistil, že během jeho nepřítomnosti tam 
řádil zloděj. Kromě rozbitých dveří nena-
šel mikrovlnnou troubu, varnou konvici, 
dvě jízdní kola, motorovou pilu, vrtačku, 
brusku a další věci. Jejich hodnotu stano-
vil na téměř třináct tisíc korun. Případ 
začala šetřit místní policie.

Bral vše, co mu přišlo pod ruku ...

Začneme odborem, s jehož prací se běž-
ný občan dostane do přímého styku 
málokdy, přestože na výsledcích této 
práce závisí budoucí rozvoj celého města. 

Odbor strategického rozvoje, správy 
majetku a územního plánování vznikl 
sloučením části několika jiných odborů 
teprve nedávno a v jeho čele stojí Ing. 
Kateřina Mazánková. S tou jsme si také 
o „jejím“ odboru povídali.

Už podle názvu odboru je zřejmé, že 
má skutečně široký záběr. Co všechno 
máte na starosti?
Tak na prvním místě je to jednoznačně 
příprava a kompletní zpracování nejrůz-
nějších projektů, s kterými se chce město 
ucházet o dotace z rozvojových fondů 
Evropské unie a ze státních dotačních 
titulů. Během následujících zhruba pěti 
let bude do naší republiky proudit velké 
množství fi nančních prostředků z Evrop-
ské unie a my na to musíme být připra-
veni. Kromě vlastního podílu fi nančních 
prostředků, které město získá z prodeje 
obecního majetku – byty, pozemky na 
průmyslové zóně – jsou pro úspěch v boji 

o dotace velmi důležité právě kvalitní 
projekty. Jejich přípravě proto věnujeme 
velkou pozornost. Každý projekt obnáší 
vyplnění desítek formulářů, shromáždě-
ní velkého množství nejrůznějších ana-
lýz, fi nančních kalkulací... Je kolem toho 
opravdu hodně práce a i z tohoto důvo-
du nyní probíhá výběrové řízení, z které-
ho vzejde další posila našeho odboru.

Jaké jsou další priority vašeho odboru 
kromě zmíněné přípravy projektů?
V oblasti územního plánování to je pří-
prava na nový územní plán, s kterou by 
se mělo začít v druhé polovině letošního 
roku. To je také velice náročná záležitost, 
která si vyžádá přijetí dalšího pracovní-
ka. Nový územní plán je stěžejní doku-
ment každého města, který určuje jeho 
rozvoj na následujících zhruba deset 
let. Ten stávající platí od poloviny 90. let 
a v mnoha případech už nevyhovuje. 
Zatím to řešíme formou změn územního 

plánu, to ale nejde donekonečna. Co se 
týče oblasti správy majetku, tak tam v 
současné době zastřešujeme privatiza-
ci bytů a dále řešíme vlastnické vztahy 
řady pozemků, které nejsou v majetku 
města, ale které město nějakým způso-
bem spravuje a počítá s nimi v dalším 
rozvoji. Jedná se většinou o pozemky 
ve vlastnictví státu nebo o pozemky s 
neznámým vlastníkem. Nevyjasněné 
vlastnické vztahy totiž velmi často zne-
možňují zažádat o dotace. Nedávno se 
nám například podařilo od státu získat 
mnoho pozemků v zámeckém parku, 
tak abychom se mohli ucházet o dotace 
na jeho kompletní obnovu.

Mohla byste na závěr stručně shrnout, 
na kterých projektech nyní pracujete 
a které už jste zdárně dokončili?
V současné době intenzivně pracujeme 
na třech velkých projektech, se kterými 
chceme požádat o dotace  z Regionální-

ho operačního programu Severozápad. 
Tím prvním je rekonstrukce budov č.p. 
206 a 207 v ulici Chomutovská, kam by 
se měla přestěhovat základní umělecká 
škola. Zároveň s budovami by mělo dojít 
také k úpravě přilehlého okolí. Druhým 
projektem je další etapa revitalizace 
zámeckého parku – tj. nové cesty, osvět-
lení, úprava okolí sala terreny, vybudová-
ní cyklistické a pěší promenády k lázeň-
ské zóně apod. Třetím projektem je pak 
stavba lázeňského hotelu.
Co se týče projektů, které už jsme podali 
a u kterých čekáme na rozhodnutí, zda 
jsme se žádostí o dotace uspěli, tak jde 
například o projekt zateplení čtyř škol-
ních zařízení, první etapu revitalizace 
zámeckého parku, kompletní rekon-
strukci historického domu č.p. 10 na 
náměstí nebo o třetí etapu regenerace 
sídliště Panorama. Výsledky bychom 
měli znát předpokládám koncem květ-
na, začátkem června.                           -lara-KD
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 Ing. Kateřina Mazánková

internetový portál města 

www.klasterec.cz

V posledních měsících probíhá v našem městě zajímavá debata, jak využít mimořád-
ných příjmů rozpočtu ve prospěch všech obyvatel města. S velkým zájmem naslou-
chám diskusím v zastupitelstvu města, kde jasně vítězí témata nedostatečného fi nan-
cování školských zařízení, kultury, sportu, zanedbaná údržba dětských hřišť, absence 
výstavby hřišť nových, špatný stav komunikací a chodníků, nedostatek parkovacích 
míst atd.
Je pochopitelné, že všichni zastupitelé bez rozdílu politické příslušnosti chtějí situaci 
řešit,  koalice a opozice se však výrazně liší v přístupu k problému zvanému nedostatek 
fi nančních prostředků. Vedení města připravilo koncepci rozvoje města, která obsa-
huje rovněž investiční plán na řešení výše zmíněných problémů. Sečteno a podtrženo 
dojdeme k částce vyšší než jedna miliarda korun! Je zřejmé, že tuto částku nebudeme 
mít při nízkých rozpočtových příjmech k dispozici, náš reálný odhad počítá i při započ-
tení některých dotací a prodeje majetku města s částkou na investice na úrovni 300 
mil. Kč. Tyto fi nanční prostředky musíme jako řádný hospodář pečlivě rozdělit na údrž-
bu stávajícího majetku, pořízení majetku nového a v lepším případě ještě investovat 
do oblastí, které nám budou v budoucnu zajišťovat příjmy do rozpočtu města, jako je 
například rozvoj Lázní Evženie. 
Pro představu složitosti celého rozhodovacího procesu uvedu příklad investičního 
plánu Základní školy v Krátké ulici, který velmi razantně prosazuje paní ředitelka Mgr. 
Dimunová. Odbor strategického rozvoje vypracoval projekt na kompletní zateplení 
školy s celkovým rozpočtem 55 mil. Kč. K této částce přidejme požadavek paní ředitel-
ky na výstavbu školního dvora, bezbariérovost školy, rekonstrukci varny školní jídelny, 
výměnu klimatizace školního bazénu či obnovu školního hřiště. Střízlivým odhadem 
tak dojdeme k částce 100 mil. Kč. Vážím si každé dobře míněné aktivity, musí však mít 
reálné základy. A není jednoduše  možné investovat do jedné školy třetinu jednorá-
zových příjmů města. Ještě složitější  situace je u dalších škol - dokončili jsme přípravu 
kompletní revitalizace nejstarší Základní školy ve Školní ulici s rozpočtem 90 mil. Kč 
a v případě právě zahajovaných projektových prací na rekonstrukci Základní školy 
v Petlerské ulici půjde o srovnatelné náklady. 
S trochou nadsázky by zde mohl můj příspěvek skončit, protože jsme již bez peněz.... 
Ale jsem vždy názoru, že každá situace je řešitelná, proto jsme k přípravě investic 
přistoupili s pečlivým vážením priorit. V případě škol se budeme snažit sehnat maxi-
mum dotací na zateplení fasád a výměnu oken, protože příjemné prostředí školy a 
nižší výdaje na energie mají přednost před opravou školních hřišť. Ty přijdou na řadu 
později, jejich fi nancování chceme zajistit především z dotací. Pro sportovní i školní 
veřejnost jsme rovněž z tohoto důvodu připravili rekonstrukci sportovního areálu 
v několika etapách, kde je určitá šance získat veřejné dotace. Stav sportovního areálu 
je v mnoha případech havarijní a koncentrace fi nančních prostředků umožní vytvořit 
důstojné zázemí pro všechny sportovně aktivní občany města včetně dětí a mládeže. 
Náš koncept počítá s využitím zázemí areálu zejména v dopoledních hodinách pro 
žáky mateřských a základních škol. 
Nezapomínáme ani na obyvatele sídlišť, budeme pokračovat v revitalizaci sídliště 
Panorama, úpravách veřejné zeleně, výstavbě parkovacích ploch, připravujeme kon-
cepci rekonstrukce a instalace nových dětských hřišť. Současně dokončujeme projekt 
výrazného rozšíření parkoviště Topolová a jeho propojení s novou parkovací plochou 
u aquaparku. Ve spolupráci s Ústeckým krajem chceme rekonstruovat komunika-
ce Petlerská a Pražská včetně přilehlých parkovacích ploch  a chodníků. Pozornost 
věnujeme rovněž historickému centru města, kde je možné na dokončení lázeňské 
infrastruktury v podobě zámeckého parku, lázeňské pobřežní promenády, revitalizace 
okolí loděnice, komplexní rekonstrukci Chomutovské 206 – 207 na centrum volného 
času nebo modernizaci kulturního domu získat 85% dotace z Evropské unie. To vše 
pochopitelně stojí za vynaložené úsilí a věřím, že při troše trpělivosti, ochotě pracovat a 
úspěšnosti při získávání dotací se nám podaří většinu akcí nejen připravit, ale i zrealizo-
vat v následujících čtyřech letech.                                                místostarosta Tomáš Šroubek

Na řidiče čekají ve městě další změny a opatřeníNa řidiče čekají ve městě další změny a opatření

V dubnu se sešla na svém pravidel-
ném jednání komise pro dopravu 
složená se zástupců městské poli-
cie, policie ČR, odboru dopravy 
městského úřadu a fi rmy Klášterec-
ké služby s.r.o. Dohodnuté změny 
v dopravním značení už schválil 
dopravní inženýr a začnou proto pla-
tit v nejbližší době. O té nejdůležitěj-
ší – zjednosměrnění ulice Souběžná 
– jsme vás informovali už v minu-

lém čísle Kláštereckých novin. Nyní 
se zaměříme na některé další. 
Protože si řidiči stále ještě nenavykli 
na jednosměrku na parkovišti v uli-
ci Sportovní, doplní svislé dopravní 
značky směrové šipky nakreslené pří-
mo na silnici. V ulici Nádražní, ze kte-
ré si řidiči kamionů udělali provizorní 
parkoviště, bude umístěna značka 
zákaz vjezdu nákladním automobi-
lům s výjimkou dopravní obsluhy. 

Slovo vedení městaSlovo vedení města

Výměna výjezdových vrat u garáží 
hasičské zbrojnice je kompletní. 
První čtyři nová plně automatizova-
ná vrata nahradila ta původní už v 
létě roku 2006. Pátá a poslední byla 
instalována v letošním roce. Celková 
výměna vyšla klášterecké hasiče na 
téměř 400 tisíc korun.                 -lara- 

Kromě zmíněných „tiráků“ toto opat-
ření zřejmě neocení ani ti, které sem 
lákaly plné nádrže pohonných hmot.
Další přijaté opatření by se mělo 
týkat všech refl ektorů na přecho-
dech, které by měly být sníženy tak,  
aby osvětlovaly přechod a ne okolí. 
Podle závěrečné zprávy dopravní 
komise se policie v následující době 
zaměří hlavně na parkování v proti-
směru, které se rozmohlo po celém 
městě, na zajíždění vozidel přes pře-
chod přímo před objekt Mírová 480 
nebo na kontrolu toho, zda si řidiči 
nezkracují objíždění jednosměrky 
v ulici Sadová naproti zdravotnímu 
středisku jízdou po paralelní cestě 
kolem rodinných domků.     -lara-

Hasičská zbrojnice 
je kompletní

Autorka dotazu ohledně zveřejňo-
vání celých jmen v dokumentech ze 
zasedání zastupitelstva a rady města 
má pravdu pouze v jedné věci – dřív 
se opravdu uváděla v těchto usnese-
ních celá jména a nikomu to neva-
dilo. To „dřív“ bylo ale před tím, než 
vstoupil v platnost zákon č. 101/2000 
Sb., o ochraně osobních údajů a než 
se do celé problematiky vložil nově 
založený Úřad pro ochranu osobních 
údajů. Zatímco „dřív“ si s podobou 
zápisů nikdo hlavu nelámal, v roce 
2004 – poté co Úřad uložil některým 
městům pokutu za porušení zákona 
– začaly obecní úřady ze strachu před 
sankcemi stahovat ze svých interne-
tových stránek veškeré zápisy a usne-
sení z jednání zastupitelstva a rady. 

Situace se uklidnila až poté, co Úřad 
pro ochranu osobních údajů vydal 
následující pokyn: usnesení ze zase-
dání obecního zastupitelstva a rady 
se mohou na internetu objevit, ale v 
nich uvedené osobní údaje musí být 
zredukovány. Například tak, že celá 
jména osob nahradí pouze iniciály. 
Toto opatření ovšem neznamená, že 
obyvatelé města nemají už žádnou 
možnost, jak se dozvědět  podrobnos-
ti o prodeji pozemků či nemovitostí. 
Jak vyplývá ze zákona č.128/2000 Sb., 
o obcích, může se každý občan starší 
18 let a s trvalým pobytem na území 
obce vydat na „svůj“ obecní úřad, kde 
jsou zápisy k dispozici k nahlédnutí, a 
to v plné verzi. Tedy včetně veškerých 
jmen a adres.                                  -lara-

vy se ptáte, my odpovídáme ...vy se ptáte, my odpovídáme ...

VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ

podrobné informace naleznete na www.muklasterec.cz

MĚSTSKÝ ÚŘAD V KLÁŠTERCI NAD OHŘÍ

vypisuje výběrové řízení na pozici
PRACOVNÍK/CE ODBORU STRATEGICKÉHO ROZVOJE, SPRÁVY MAJETKU

A ÚZEMNÍHO PLÁNOVÁNÍ

s místem výkonu práce na Městském úřadě v Klášterci nad Ohří
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

TAJEMNÍK

MĚSTSKÉHO ÚŘADU V KLÁŠTERCI NAD OHŘÍ

vyhlašuje veřejnou výzvu na pozici
PRACOVNÍK/CE EKONOMICKÉHO ODBORU - ÚČETNÍ

s místem výkonu práce na Městském úřadě v Klášterci nad Ohří
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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ZPRAVODAJSTVÍ / NÁZORY

Pohled na dětská a školní hřiště 
v Klášterci nad Ohří nevypovídá o 

Uvažujete o uzavření manželství? Chtě-
li byste prožít příběh plný lásky, který 
by trval celý váš život? Že se vám to zdá 
skoro nemožné? My pro vás podobný 
takřka neuvěřitelný příběh máme, a 
ještě k tomu ve dvojím vydání!
Manželé Štěpán a Eva Mudrovi se bra-
li o velikonočních svátcích 6. dubna 
1958 na klášterecké radnici. Pomine-
me-li fakt, že od té doby uběhlo 50 let, 
asi by to nebylo nic neobvyklého. Ale 
oni tenkrát v obřadní síni nebyli sami. 
Zároveň s nimi si své „Ano“ řekli ještě 
jedni nastávající manželé - František 
a Hana Hamroziovi. Tehdy se totiž ve 
stejný den a stejnou hodinu odehrál 
začátek životního příběhu čtyř mla-
dých lidí, který vydržel krásných a 
dlouhých 50 let.
Hana a Štěpán byli sourozenci a s Evou 
se znali už jako děti. Ani jeden z této 
trojice však přímo z Klášterce nepochá-
zel. Ocitli se zde díky svým rodičům, 
kteří do těchto míst přišli na konci vál-
ky. Jejich tatínkové byli do našeho měs-
ta povoláni jako vojáci – osvoboditelé 
a po jejím ukončení zde už zůstali. Obě 
mladé slečny studovaly společně peda-
gogickou školu v Chebu. Štěpán Mudra 
se vyučil jako obchodní příručí a pra-
coval v ZKL. Nejdřív v Perštejně, poté v 
Klášterci. Jeho kamarád a budoucí šva-
gr František Hamrozi, který jako mladý 
a nadějný sportovec přišel do Klášterce 
za prací, zakotvil na dole Merkur. Dolům 
nakonec zůstal věrný po celý svůj život. 
Ale jak vůbec vznikl nápad, udělat dvo-
jitou svatbu? „Svatbu původně plánova-
la jen sestra,“ vzpomíná Štěpán Mudra. 
„Mudrovi měli malé hospodářství a v 
chlívku jen jedno prasátko. Pro jednu 
svatbu to bylo moc, ale na druhou už by 
to bylo málo,“ dodává s úsměvem paní 
Eva. Proto se rozhodli, že udělají svatbu 
společnou, v jeden den a „problém“ tak 
bude vyřešen. Ale úplně tak jednodu-
ché to přeci jen nebylo. Oba páry měly 

snahu se alespoň něčím odlišit. A tak 
třeba jedni jeli pro kytici a prstýnky do 
Karlových Varů, ti druzí zase do Chomu-
tova. Na radnici ale nakonec zjistili, že 
prstýnky mají úplně stejné… 
Úsměvný příběh, který začal před 50 
lety, nakonec vydržel všechny nástra-
hy a úskalí společného života. K velké 

lásce se přidala ještě větší porce tole-
rance a pochopení a manželé Mudro-
vi a Hamroziovi si mohli po půl století 
onen slavnostní den znovu připome-
nout. Možnost prožít a vzpomenout 
si na chvíle, kdy si řekli své „ANO“, jim 
připravily jako překvapení jejich děti, 
které zařídily vše potřebné a společně 
s Městským úřadem v Klášterci nad 
Ohří připravily pro oba manželské páry 
svatbu se vším všudy. Na řadu přišly 
prstýnky - které i po dlouhých létech 
pořád padnou - manželský polibek i 
hostina, kdy manželé jedli ze společ-
ného talíře. A i když manželé Hamro-
ziovi žijí léta na Vysočině, stejně jako 
manželé Mudrovi si tuto retro-dvoj-

Manželé Mudrovi a Hamroziovi děkují tou-
to cestou Městskému úřadu v Klášterci nad 
Ohří za dárky, perfektní organizaci a krásné 
zážitky při konání jejich zlaté svatby. 

Třpyt zlata zářil ve dvojím podáníTřpyt zlata zářil ve dvojím podání

Napsali jste do redakce ...

tom, že by tyto prostory byly nejen v poslední době centrem 
pozornosti klášterecké radnice. 
Ze sídlišť zmizela dětská hřiště a místo toho se zde objevi-
ly parkovací plochy. Na zbylých dětských hřištích je situace  
taková, že leckterý rodič, který má obavy o bezpečnost dítě-
te, raději tato hřiště obejde obloukem. Nové hřiště v prosto-
ru odpočinkové zóny mezi Útočištěm a ulicí v Dlouhé není 
dosud zkolaudováno a celkem výrazná investice je dána na 
pospas různým výrostkům. Z tohoto důvodu se rozumný 
rodič i tomuto hřišti raději vyhne také. Skateboardové hřiště 
v parku pod ulicí Královehradeckou bývá často naplněné, ale 
vzhledem k tomu, že není provozováno v režimu správy, je 
postupně ničeno. Hřiště pořízené z dotačního Nadace ČEZ, 
které je součástí objektu Základní školy ve Školní ulici, nemá 
dokončeny přístupové komunikace.
A další hřiště, která jsou součástí školních areálů základních 
škol na Petlérské ulici, v Krátké a  u školy praktické? 
Ta jsou ve stavu, který lze nazvat vstup na vlastní nebezpečí. 
Stav těchto školních hracích ploch je dlouhodobě neřešený a 
ani v současné době řešen nebude.
Pan místostarosta Šroubek v příspěvku o velkolepé rekon-
strukci sportovního areálu u zimního stadiónu za několik 
desítek miliónů korun,  mimochodem pouze fi nančním vstu-
pem města, neboť dotační titul “nevyšel“, prohlásil, že velkory-
se opravený sportovní areál budou využívat školy také, neboť 
učitelé v rámci rozcvičky do toho areálu doběhnou. Před-
pokládáme, že svůj názor na školní hřiště pan místostarosta 
změní dříve, než jeho potomkovi nadejde školní věk.

Prostřednictvím předsedy výboru pro 
národnostní menšiny Horsta Kotouče 
se nám dostal do rukou dopis jednoho 
z bývalých německých občanů Klášter-
ce Dr. Hanse Sattlera. Vybrali jsme z něj 
několik zajímavých pasáží týkajících se 
trochu pozapomenuté předválečné his-
torie našeho města.

V lázeňském parku nedaleko staré plnící 
stanice pro Kyselku stojí velký kámen se 
čtyřmi vývrty. Ve vývrtech jsou dosud 
patrné zbytky olověných plomb. Zaru-
čeně nejsem jediný návštěvník, který se 
ptá, jaká pamětní tabule zde byla upev-
něna. Dle rozhovoru s paní Marií Schuster 
(Baier) a Anni Fischer se jedná s největší 
pravděpodobností o bývalý Goethův 
památný kámen, který zde byl položen u 
příležitosti 100. výročí úmrtí J.W.Goetha v 
roce 1932. Při odhalení památníku před-
nesly dvě dívenky oblečené v bílém odě-
vu prvního přijímání báseň od Goetha.

Napsali jste do redakce ...

Co pohnulo naše předky k vybudování 
pamětního kamene? Byl Goethe také v 
Klášterci nad Ohří nebo byla důvodem 
snaha o oživení turistického ruchu? Mož-
ná to byla reakce na přibývající nařízení 
o používání české řeči v úředním styku. 
Měla to být ochranná zeď proti rostou-

címu českému sebeurčení? Měl Goethe 
sloužit k patologickému nebo zneuží-
vanému nacionalismu, kdy i řeč určuje 
vývoj? Jaké nedorozumění, jaký omyl, 
jaká blbost! 
V západních Čechách bylo na konci roku 
1932 celkem 326 památných tabulí a 16 
Goetheho kamenných památníků. Bylo 
to tak, jako by každý starosta musel mít 
vzpomínku na Goetha. Johann Wolfgang 
Goethe měl k Čechám zvláštní vztah. 
Mezi lety 1785 a 1823 je navštívil celkem 
sedmnáctkrát, prožil tu 1114 dní, tedy asi 
tři roky života a dlouhé lázeňské pobyty 
mu přinesly poznatky o zdejší krajině, 
lidech a dějinách. Nejvýznamnější básně 
Goetheho vznikly v Čechách. 
Pokud měl být Goethe někdy v Klášterci, 
což bylo asi důvodem umístění pamět-
ního kamene,  mohlo to být roce 1809 
nebo 1812 při jeho cestě z Karlových 
Varů do Teplic a zpět. Jeho cesty popsal 
jak profesor Krauz, tak i p. Urzidil. Podle 

nich měla Goethova cesta následný prů-
běh: z Karlových Varů na zámek hraběte 
Černína ve dnech 4. až 6. srpna 1810 a 
potom přes Most a Duchcov do Teplic. 
Sám Goethe se ve svém deníku zmiňuje, 
že 8. až 9.září 1810 se nacházel v blízkos-
ti Klášterce nad Ohří na Hasištejně jako 
host hraběte Firmiana.
Přímo v Klášterci tedy Goethe nikdy 
nebyl. V porovnání s ostatními městy, kde 
křičící reklamní tabule a komerce je vidět 
na každém rohu, byla by vzpomínka na 
Goetheho v Klášterci jednodušší. 
Původní pamětní kámen zde ještě leží a 
případná tabulka s nápisem by ušetřila 
mnoha návštěvníkům zbytečné otázky. 
Dnešní Havlíčkova ulice byla dříve ulicí 
Goethovou a první dům v této ulici byl 
předurčen pro kulturu a vzdělávání - 
Občanská škola. 
Goethovy zásluhy o lázeňskou kulturu 
jsou nepopiratelné a já osobně si myslím, 
že pamětní kámen s tabulkou by do příští-
ho lázeňského města patřil. Pokud by se 
občané a zastupitelstvo města Klášterce 
rozhodli pro můj návrh, potěšilo by mne 
to. Příští rok to bude 260 let od Goetheho 
narození. 

S pozdravem Váš krajánek
Dr. Hans Sattler

26. března odstartovala na Základní škole Školní netradiční sbírka, jejíž výtěžek bude 
věnován aligátorům Liborovi a Elišce ze ZOO v Ústí nad Labem. Zároveň se jedná o 
dlouhodobý pokus o vytvoření českého rekordu v počtu shromážděných padesátihalé-
řů. Akci vyhlásila ústecká ZOO v souvislosti se skončením platnosti padesátihaléřových 
mincí 31. srpna letošního roku. „Padíky pro alíky“ navazují na akci „Slůně za všechny 
drobné“, která proběhla v roce 2003, kdy končila platnost deseti a dvacetihaléřových 
mincí. Tehdy se podařilo vybrat téměř 230 tisíc korun. „Padíky pro alíky“ probíhají ve 
třech kategoriích, a to pro školní kolektivy, pro štamgasty restaurací a pro návštěvníky 
zoologické zahrady v Ústí nad Labem.V kategorii školních kolektivů se do akce zapojují 

jednotlivé třídy základních škol okresů Ústí nad Labem,Teplice, Most, Cho-
mutov a Litoměřice. Vítězné kolektivy obdrží sportovní potřeby a sladkou 

odměnu. Samozřejmostí bude volný vstup do zoologické zahrady a pro-
jížďka zoovláčkem. Chcete podpořit dobrou věc? Sbírejte s námi pade-
sátihaléřové mince! Do ředitelny ZŠ Školní je můžete nosit až do konce 

školního roku.              Mgr. M.Andrle, ředitel ZŠ Školní

Padíky pro ústecké alíkyPadíky pro ústecké alíky
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Pro volnou chvíli SUDOKU ...

Moderní radnice od Kadaně po Teplice mají jiný trend. 
Postupně školní hřiště přeměňují v malé školní stadióny. 
Ví, že kdo si hraje, nezlobí a neničí, a že malé školní sta-
dióny v režimu správy jsou nejoptimálnějším řešením, jak 
účelně, ekonomicky a bezpečně investovat, což je povin-
nost komunálních politiků daná dokonce i  zákonem. 

Jana a Ivan Dimunovi,
zastupitelé Za Klášterec lepší a za ČSSD

Chtěly bychom touto cestou poděkovat p. Stehlíkové za velkou pomoc v naší 
práci v DDM Klubíčko. Poskytla nám svůj čas a sponzorsky nám vyčistila veš-
keré koberce v našem zařízení, včetně žíněnek a další. Jsme moc rády, že se 
najdou lidé, kterým není naše práce, ale hlavně děti, lhostejné. Takže mockrát 
děkujeme!                                                    Za DDM Klubíčko V. Kvisová  a J. Košátková

Městský výbor KSČM
v Klášterci nad Ohří

spolu
se zámkem Klášterec nad Ohří

zvou všechny občany na oslavy

1.máje – svátku práce1.máje – svátku práce
dne 1. května 2008 od 13:00 hodin

v prostoru před zámkem

Připraveny jsou soutěže a atrakce 
pro děti, prodejní stánky, opékání 
buřtů, vystoupení dětí z mateř-
ských škol, sokolníci s dravými 
ptáky, vystoupení TK Styl, hrát 
bude skupina Crazy band a kapela 
Milana Baranijaka.

slavnostní zahájení proběhne ve 14.00 
Srdečně Vás zveme

Vážené čarodějky a čarodějové !
Vrchní čarodějky z 
DDM Volňásek si 
vás dovolují pozvat 

na oslavu čarodějnic s Vol-
ňáskem pro děti i rodiče. Slet 

velkých i malých čarodějnic je
v 17.00 hodin dne 30.4.2008

odkud se hromadně přesuneme do Peřejí. 
Připraveny jsou soutěže, hudební skupina 

Crazyband a velký táborák. Samozřejmě se bude 
soutěžit o NEJ čarodějnici!! Těšíme se na Vás !!

svatbu nenechali ujít. Tentokrát se ale 
už žádné prasátko v chlívku o svůj život 
bát nemuselo...                              -rony-
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KULTURA

Pohádkový projekt pod názvem „Vezměte děti do divadla“, který vymyslel a 
posléze zrealizoval ředitel kulturního domu Antonín Trejbal, pokračoval minu-
lou neděli představením Klaunský orchestr. Na prknech, která znamenají svět, 
se představilo Divadlo rozmanitostí z Městského divadla v Mostě. Výpravnou 
scénou, klaunskými kostýmy a perfektními hereckými výkony si ale protento-
krát dětské dušičky tak úplně nezískalo.  Děj představení nebyl chvílemi pocho-
pitelný ani pro dospělého diváka, a tak byly reakce z publika trochu rozpačité. I 
když volba představení zřejmě nebyla úplně trefou do černého, v žádném přípa-
dě to nelze dávat nikomu za vinu. Dětská dušička je prostě nevyzpytatelná. Vše 
se ale dá napravit a nejbližší vhodnou příležitost budou mít malí diváci už 18. 
května, kdy do Klášterce zavítá Divadlo Pohádka z Prahy se svojí Zlatovláskou. 
Tato výpravná pohádka na motivy stejnojmenné lidové pohádky K. J. Erbena 
bude pro naše nejmenší diváky určitě snadněji stravitelná, tak nezapomeňte 
„vzít děti do divadla“.                                                                                              -rony-

Ano, po několika pravidelně pořáda-
ných neofi ciálních sranda-závodech 
agility se klášterečtí agiliťáci  rozhodli 
uspořádat první ofi ciální závody. Onen 
slavný den nastane v sobotu 26.dubna 
a celá akce proběhne v Rašovicích na 
fotbalovém hřišti od 9 hodin.
Pro ty, kdo netuší, co vlastně agility 
je, připomínám, že jde o relativně 
oblíbený sport, který provozují lidé 
se svými psy. Pes musí správně a co 
nejrychleji překonat předem stano-

venou trasu podobnou rozšířenému 
parkuru pro koně. Přitom jej člověk 
musí navigovat správnou a nejvý-
hodnější cestou…
Tímto jsou samozřejmě zváni všich-
ni případní návštěvníci, kteří by 
chtěli držet palce domácím týmům 
a vytvořit tak tu pravou sportovní 
atmosféru. Nakonec už přidávám 
pouze přání pěkného počasí a hojné 
účasti jak závodníků, tak publika. 

Monika Zebischová

Víte, co znamená „agility“? Přesvědčte se sami!Víte, co znamená „agility“? Přesvědčte se sami!

Michaela Součková Natálie Suchopárová

Natálie VohralíkováVanessa Hříbalová

Helena Loskotová

Ema Staňková

Noví občánci města

Petr Kalouz Gabriela Nechutná

Miroslav KafkaVanda Roubalová

Dne 30.4.2008 v 19.30 hodin zamíří do 
kadaňského Orfea letos v pořadí již čtvr-
tá anglická punková kapela. Tentokrát 
si budou moci smlsnout nejen všichni 
příznivci punku na legendárních Sham 
69. Kapela Sham 69 vznikla v roce 1976 a 
jsou opravdovou legendou punk-rocku. 
Stali se jednou z předních skupin tohoto 
stylu. Sham 69 dosáhli velikého úspěchu 
také v hitparádách. Mnoho kapel jako 
Green Day, Rancid a další kapely  - jak 
z dob minulých, tak těch současných -  
Sham 69 bere a uznává jako kapelu, kte-
rá velice ovlivnila punkovou scénu. Sham 
69 přijedou do České republiky rovnou 
z australského turné, které je součástí 
celosvětového tour, které je velice úspěš-
né nejen v USA, Japonsku, Austrálii, ale 
také v Evropě. Spolu s Sham 69 vystou-
pí i české kapely E!E, Dukla Vozovna, 
Spínací Špendlík a The Mask. Vstupné v 
předprodeji  250,- Kč (IC Kadaň, Klášterec 
nad Ohří, Chomutov, Tabák Procházka 
Kadaň), vstupné na místě 290,-Kč.

Na PUNK opětNa PUNK opět
do Kadanědo Kadaně

Každý Klášterečák zřejmě ví, kde je v našem městě 
knihovna, řada z nich do ní pravidelně chodí, zkusme 
ji přesto stručně představit. O tom, co nabízí a co zde 
najdete, nám nejlépe poví její ředitel Mgr. Biša.

K úvodnímu představení knihovny si dovolím vzít na 
pomoc několik čísel. Klášterecká městská knihovna fun-
guje 61 let a tvoří ji dvě oddělení – pro děti a mládež a 
pro dospělé. V současné době máme 1 479 registrova-
ných  čtenářů, kterým nabízíme 62 203 svazků a cca 80 
titulů periodik. V loňském roce jsme pořídili 1347 nových 
svazků a 1900 svazků jsme vyřadili. Mezi vyřazenými 
tituly je hlavně zastaralá naučná literatura, kterou je tře-
ba co nejdříve „omladit“. V roce 2007 jsme zaznamenali 
celkem  20 796 návštěv a přes 90 tisíc výpůjček. Kromě 
návštěv registrovaných čtenářů jsme měli 2053 návštěv-
níků v čítárně na internetu.

Do knihovny se vždycky chodilo hlavně za knížka-
mi. Platí to i dnes?
Půjčování knížek je stále hlavním smyslem knihoven, 
ale už to zdaleka nestačí. Na počátku 21. století se stal 
důležitým zdrojem informací internet a tomuto trendu 
se musela přizpůsobit i knihovna. V současné době pro-
to nabízíme přístup na internet jak v dospělém oddělení, 
kde jsou tři počítače, tak v oddělení pro děti a mládež, kde 
máme počítače dva. Zasurfovat na síti si sem mohou při-
jít nejen registrovaní čtenáři, ale v podstatě každý. Nečte-
nářům nabízíme 10 minut internetu zdarma, čtenářům 
pak 20 minut. Další čas strávený na internetu je placený. 
Kromě počítačů s přístupem na internet máme k dispo-
zici také dva počítače s on-line katalogy, kde si čtenáři 
mohou vyhledat jakoukoli knížku, kterou potřebují. 
Obdobný katalog je také na internetových stránkách 
knihovny www.knihovna.klasterecko.cz. Zde si mohou 
čtenáři knížku nejen najít, ale v případě, že ji má někdo 
půjčenou, i zarezervovat. Jediné, co k tomu potřebují, je 
číslo jejich čtenářského průkazu.
Poslední dvě služby, které bych rád zmínil, jsou kopírová-
ní formátů A4 i A3 a meziknihovní výpůjčka, díky které 
se čtenáři dostanou i k těm knížkám, které nejsou přímo 
v naší knihovně. 

Poslední dobou se často mluví o tom, že lidé stále 
méně čtou. Souhlasíte s tímto názorem a co dělá-
te proto, abyste přilákali nové čtenáře?
Je pravda, že čtenářství hodně upadá. Zvlášť ti mladší si 
raději pustí počítačovou hru nebo brouzdají po interne-
tu, než aby sáhli po knížce. Snažíme se proto probudit v 
dětech zájem o knížky v co nejraněnějším věku. Jedním 
z osvědčených způsobů jsou besedy pro děti z mateř-
ských a základních škol, které pravidelně pořádáme. Jen 
v loňském roce jich u nás proběhlo 57! Kromě besed při-
pravuje knihovna během roku pro děti i spoustu dalších 
akcí - výtvarné soutěže, výstavy, velmi oblíbený je tradič-
ní bláznivý pětiboj a v loňském roce jsme sklidili velký 
úspěch s autorským čtením hororů, kterého se účastnilo 
na padesát dětí.

Ten, kdo chodí do klášterecké knihovny pravidel-
ně, si určitě všiml, že se tu v uplynulém roce obje-
vilo několik útulných čtenářských koutků, které 
víc než klasickou knihovnu připomínají obývací 
pokoj. Myslíte si, že klasická knihovna jen s regály 
plnými knih je už překonaná?
Podle mě ano. Knihovna by neměla sloužit jen k tomu, 
aby si zde lidé v rychlosti vybrali pár svazků a šli domů. 
Snažíme se, aby se tu naši čtenáři cítili příjemně a to byl 
také důvod, proč jsme začali v loňském roce, u příležitos-
ti 60. výročí založení knihovny v Klášterci, budovat tzv. 
relaxační zóny. V současné době máme dvě v dětském 
oddělení - jednu pro ty nejmenší se sedacími pytli a ply-
šovými hračkami, jednu pro starší děti - a dvě v oddělení 
pro dospělé. Poslední z nich - „kavárnu“ - jsme otevřeli 
teprve nedávno. Díky fi nančnímu příspěvku města jsme 
ji vybavili nábytkem, pohodlnou sedačkou a křesílky, 
k dispozici je kávovar a brzy se sem přemístí denní tisk 
– ideální místo pro čtenářskou siestu.

Mají tyto změny a vylepšení nějaký vliv na vstupné? Musí si čtenáři při-
pravit v letošním roce při placení ročního poplatku více peněz?
Pro stávající i nové čtenáře mám jednu dobrou a jednu trochu horší zprávu. Půj-
čovné se v letošním roce nezvýšilo a zůstává na úrovni 100 korun pro dospělé 
a  50 korun pro děti. Studentská sleva činí 70 korun. Do budoucna plánujeme 
zavedení rodinného členství, což by znamenalo, že každý člen rodiny bude mít 
svoji průkazku, ale roční poplatek by se platil jen jeden společný. Tou špatnou 
zprávou je, že nás stoupající poštovné přimělo zdražit upomínky za pozdě vrá-
cené knížky. Na tomto místě bych rád vyzval ty, kteří nám dluží dlouho nějakou 
knížku a je jim možná trapné po takové době přijít: Přijďte! Může se to stát 
každému a my vám za to určitě hlavu neutrhneme. Zaplatíte pouze upomínku 
a můžete k nám chodit klidně dál, nikdo se na vás špatně koukat nebude. I když 
jste knížku ztratili, nějak se domluvíme. Rozhodně to není důvod, abyste k nám 
přestali chodit.

Platí vaše pozvání do knihovny i pro ostatní?
Samozřejmě.
Všechny vaše čtenáře  zvu do knihovny za knížkami. A na kafíčko!                -lara-

V úterý 8. dubna se uskutečnila v galerii Kryt vernisáž výstavy 
panoromatických fotografi í z dílny kroměřížské fi rmy Pano-
ramas, která je zároveň tvůrcem zhruba tří desítek virtuálních 
prohlídek umístěných na internetových stránkách kláštereckého 
turistického portálu www.goklasterec.cz. Zatímco na těchto inter-
netových stránkách jsou k vidění převážně snímky zachycující 
dominanty Klášterce (zámek, lázně, kostely, náměstí) a jeho okolí 
(hrady Šumburk, Lestkov), obsah výstavy doplňují fotografi e i z 
dalších koutů naší republiky.  Velkoformátová panoramata vystří-

Panoramas v galerii KrytPanoramas v galerii Kryt

dají v galerii Kryt obrazy 
známého fotografa Jana 
Saudka. Slavnostní verni-
sáž zahájí výstavu 2. květ-
na v 17 hodin.           -lara-

Městská knihovna se představuje s novými službamiMěstská knihovna se představuje s novými službamiKlaunský „náročný“ orchestrKlaunský „náročný“ orchestr
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KULTURNÍ PROGRAMY  /  INZERCE

kontaktní místo:
Klášterec n.O., Husova 86, požární stanice

otevřeno každou středu 15.00-17.00
kontaktní osoba paní Dana Krejčová

mobil 724 287 215, 607 575 134

Nabízíme pojištění staveb, domácností,

odpovědnosti, vozidel a další ...

Více informací naleznete na www.hvp.cz

KOUPÍM BYTY
VŠECH VELIKOSTÍ.

I ZADLUŽENÉ.
PLATBA IHNED.

800 26 66 26800 26 66 26

Volejte
bezplatně

březen -  2. května
SCHKO Labské pískovce 
Galerie Weberův dům
DŘEVOMALBY TOMÁŠE ZÁBORCE

1. dubna – 30. dubna
Městská knihovna
VÝSTAVA KRAJEK VĚRY LINHARTOVÉ
 
8. dubna - 30. dubna 
Galerie Kryt
VÝSTAVA PANORAMATICKÝCH 
FOTOGRAFIÍ 

10. dubna - 22. června
Zámek
XIV. VÝSTAVA MINERÁLŮ
A HORNICKÉ HISTORIE

18. dubna - 30. května
Zámek Galerie Thun
JARNÍ SALON KLÁŠTERECKÝCH 
VÝTVARNÍKŮ

25. dubna
D-rak: hudební klub
JOSEPH KARI BDAY party

28. dubna v 19 hodin
Kulturní dům: Divadelní kavárna 
FILMOVÝ KLUB JEDEN SVĚT: „DALAJ-
LÁMA - SÍLA PRAVDY“ 

30. dubna od 16.30
Náměstí E. Beneše
STAVĚNÍ MÁJE

30. dubna od 17 do 22 hodin
Letní kino
PÁLENÍ ČARODĚJNIC
Hry, soutěže, písničky, soutěž o NEJ 
čarodějnici. Vstupné 25,- Kč, děti do 1m 
výšky vstup zdarma

30. dubna 
DDM Volňásek
REJ ČARODĚJNIC
Slet čarodějnic je v 17 hodin u zámku, 
odtud hromadný přechod do Peřejí.

1. května
Zámek
HISTORICKÉ PŘÍBĚHY KLÁŠTERECKÉ-
HO PANSTVÍ

Kostýmová divadelní představení při 
prohlídkách expozice Muzea českého 
porcelánu v podání Divadla Kapsa 
Karlovy Vary.

2. května - 2. června 
Galerie Kryt
VÝSTAVA OBRAZŮ JANA SAUDKA
Vernisáž se koná v pátek 2. května od 17 
hodin.

2. května od 19.30 hodin
Kulturní dům
KURZ TANCE PRO DOSPĚLÉ

3. května v 17 a 20 hodin
Kino Svět
10 000 př. n. l.
USA/Nový Zéland 2008, 109 minut, čes-
ké titulky. Mládeži do 12 let nevhodné. 
Vstupné: 40,- Kč

6. května v 19 hodin
Kino Svět
NA VLASTNÍ NEBEZPEČÍ
ČR/Rumunsko 2008, 92 minut. Mládeži 
přístupné. Vstupné: 65,- Kč

7. května v 19 hodin
Kino Svět
TY, KTERÝ ŽIJEŠ
Švédsko/Německo/Francie/Dánsko/Nor-
sko 2007, 95 minut, české titulky. Mládeži 
přístupné. Vstupné: 60,- Kč

8. května v 19 hodin
Kino Svět
LOVEC DRAKŮ
USA 2007, 128 minut, české titulky. Mlá-
deži do 15 let nevhodné. Vstupné: 65,- Kč

8. května od 10 do 17 hodin
Zámek
ZÁMECKÁ SLAVNOST
Program: historická řemesla, šermíři, dět-
ské hry, fakír, divadlo pro děti i dospělé, 
hudba Milana Baranijaka, občerstvení.

9. května v 19 hodin
Kino Svět
TAHLE ZEMĚ NENÍ PRO STARÝ
USA 2007, 123 minut, české titulky. Mlá-
deži do 15 let nevhodné. Vstupné: 65,- Kč

KAM  ZA  KULTUROU .KAM  ZA  KULTUROU ...

DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ
Víte, s čím jezdíte ?

Jako každý rok i letos pořádá fi rma ALFA-TECHNIC, s.r.o
provozovatel stanice technické kontroly (STK)

pro širokou motoristickou veřejnost 
v sobotu 26.04. 2008 

v době od 8.00 hod do 12.00 hod.

DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ
V tento den se v STK CHOMUTOV  Obchodní zóna u dopravních pod-

niků a v STK KLÁŠTEREC nad/Ohří v průmyslové zóně IP VERNE 
budou provádět  preventivní technické prohlídky vozidel, 

motoristé si mohou zcela zdarma nechat zkontrolovat svá vozidla 
před blížící se letní sezónou.

Kontrola bude zaměřena zejména na stav brzdové soustavy,
podvozku, řízení, osvětlení a pneumatik. 

STK budou otevřeny.
Věříme, že tato akce přispěje ke zvýšení bezpečnosti silničního provo-

zu a odpoví Vám na otázku „ S čím jezdíte ?“

Na Vaši návštěvu se  těší kolektiv stanic technických kontrol 
Chomutov a Klášterec nad Ohří

ZAMĚSTNÁNÍ
na Chomutovsku,

Kadaňsku
a Klášterecku

různé obory
platy nad 15 tis.
VOLEJTE  KDYKOLIV

411 411 488
celostátní program podpory

Pomůžeme i Vám

Udělejte
ze svého auta,
domu, či plotu

reklamní plochu!

Formát A3 - 1/1 (25,5 cm x 38 cm)
9 692,- Kč (1 cm2 = 10 Kč)

Formát A3 - 1/2 (25,5 cm x 19 cm)
4 846,- Kč (1 cm2 = 10 Kč)

Formát A3 - 1/4 (12,8 cm x 19 cm)
2 432,- Kč (1 cm2 = 12 Kč)

Formát A3 - 1/8 (12,8 cm x 9,5 cm)
1 216,- Kč (1 cm2 = 12 Kč)

Formát A3 - 1/16 (6,4 cm x 9,5 cm)
730,- Kč (1 cm2 = 12 Kč)

Množstevní slevy
24x ročně - sleva 30%
12x ročně - sleva 20%

více než 5x ročně - sleva 10%

Řádková inzerce
3 řádky 1 sloupce        20,- Kč
každý další řádek        10,- Kč

Vložení samostatného
reklamního materiálu

do výtisku Kláštereckých novin

7000,- Kč/1 číslo**

Speciální slevy
Příspěvkové organizace     50%

Plošná inzerce

CENÍK INZERCE
pro rok 2008

MÁTE ZÁJEM INZEROVAT

V KLÁŠTERECKÝCH

NOVINÁCH?

Hledáte práci

Chcete lepší
zaměstnání ?

VOLEJTE  KDYKOLIV
411 411 488

Pomůžeme i Vám

Kontakt:  Zámek Klášterec nad Ohří, Chomutovská 1,  431 51 Klášterec nad Ohří
                      tel.: 474 375 436, mobil 602 194 099, e-mail: zamek.klasterec@seznam.cz

Kontakt:  Kulturní dům Klášterec nad Ohří, Chomutovská 465,  431 51 Klášterec nad Ohří
                      tel.: 474 375 726, e-mail: zamek.klasterec@seznam.cz

Kontakt:  Kino Svět, Václava Řezáče 93,  431 51 Klášterec nad Ohří
                      tel.: 474 375 701, mobil 602 952 692, e-mail: kinoklasterec@seznam.cz

Kontakt:  Informační centrum, Nám. Dr. E. Beneše 86,  431 51 Klášterec nad Ohří
                      tel.: 474 376 431, e-mail: icklasterec@muklasterec.cz

Kontakt:  Knihovna, Budovatelská 486,  431 51 Klášterec nad Ohří
                      tel.: 474 375 686, e-mail: knih.klasterec@svc.cz

08.00 - 09.45 hodin   přejímka vozidel v hotelu Golf club Kamencové jezero
10.00 - 10.30 hodin   přesun vozidel na parkoviště Severočeských dolů
10.30 - 12.30 hodin   výstava vozidel na parkovišti Severočeských dolů
               12.30 hodin   start soutěže na parkovišti Severočeských dolů
               17.00 hodin   vyhlášení výsledků v hotelu Golf club Kamencové jezero

Program

hledá pro provoz v Tušimicích zaměstnance do pozic:

Svářeč kovů
požadujeme: úřední zkoušky pro svařování metodou 135

P BW W01 wm t12,0

Horizontkář
požadujeme: vyučen v oboru obráběč kovů,

znalost práce s CNC stroji (W 160H)

Soustružník kovů
požadujeme: vyučen v oboru obráběč kovů, 

platný průkaz jeřábníka - vazače výhodou

Zámečník
požadujeme: vyučen v oboru 

požadujeme: ŘP sk. C

Nabízíme jistotu a sociální zázemí silné společnosti, možnost profesního růstu, 
závodní stravování, 5 týdnů dovolené, 13. a 14. dodatkový plat. příspěvek na 

penzijní pojištění, příspěvek na dovolenou a další.

V případě zájmu kontaktujte p. Ladislava Červeného,
telefon: 474 604 371, 474 604 370 

e-mail: cerveny@sdls.cz

SD – 1. strojírenská

akciová společnost
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KLÁŠTERECKÝ SPORT
Klášterecká sportovní ohlédnutí za uplynulými čtrnácti dny

Sportovní zpravodajství vám 
přinášíme společně s :

FK Klášterec - Sokol Obrnice 1:1 (1:0)
Po výborném výkonu v Lounech vstu-
povali klášterečtí fotbalisté do zápasu se 
Sokolem Obrnice s nadějemi na získání 
dalších tří bodů, které by je výrazně přib-
lížily k záchraně v 1. B třídě Ústeckého kra-
je. Jenže fanoušek míní a fotbalista mění.

Už ve třetí minutě hosté zahrozili, ale 
Hladíkova střela skončila vedle Gabrhe-
lovy branky. Stejně skončil pokus Micha-
la Holečka v osmé i nepovedená rána 
Martina Rychtáře ve dvanácté minutě. A 
když nevyšla ani rychlá akce po ose Holý, 
Procházka, Rychtář, osmělily se Obrnice.  
V devětatřicáté minutě měli domácí velké 
štěstí, když se do vápna proháčkoval Pilař 
a nahrál Fišerovi. Kláštereckým hráčům i 
fanouškům se ulevilo až dvě minuty před 
koncem prvního poločasu. Procházka 
našel přesným centrem před obrnickou 
brankou volného Hronka, který hlavičkou 
otevřel skóre zápasu.
Ve druhém poločase střídala jedna šance 
druhou, a to na obou stranách. V přestřel-
ce byli nakonec šťastnější hosté. Domácí 
udělali chybu při rozehrávce v polovině 
hřiště, obrničtí se zmocnili míče a nakonec 
ho dostali až za Gabrhelova záda. Šťast-
ným střelcem byl v sobotu velmi aktivní 
Pilař. Bohužel už se nikomu z klášterec-
kých hráčů nepodařilo proměnit některou 
ze slibných šancí, a tak se fanoušci museli 
spokojit pouze s bodem za remízu 1:1.
„Co na to říct,“ povzdechl si po zápase 
trenér kláštereckých fotbalistů Jiří Jan-
da. „Naše stará bolest, asi na to nemáme 
fyzicky a velké hřiště nám nevyhovuje. 
Když jsme hráli naposledy v Lounech, vzali 
nás na menší hřiště s umělým povrchem a 
byl to fotbal jako z partesu. To kdyby jsme 
předvedli dnes tady, musel soupeř odejít 
s debaklem. Jenže ten výkon jsme ani z tři-
ceti procent nezopakovali.“

FK Klášterec - Meziboří 4:1 (2:0) 
Naděje hráčů a fanoušků se tak upnuly 
ke středeční dohrávce podzimního tři-
náctého kola soutěže, kdy byl soupeřem 
kláštereckých fotbalistů celek Meziboří. 
Především první půlhodinu se o fotbale 
jako z partesu mluvit nedalo.
Stavidla brankového přídělu otevřel ve 
dvaačtyřicáté minutě Josef Papoušek. 
Martin Rychtář poslal z vlastní poloviny 
dlouhý centr do vápna hostí. Papoušek 
přesprintoval obránce Meziboří a podél 
vybíhajícího brankáře Heimrátha vstřelil 
první kláštereckou branku. Druhý gól při-
dal v poslední minutě první půle Tomáš 
Černý, když se při rohu nejlépe zoriento-
val před brankou hostů a hlavičkou zvýšil 
vedení Klášterce na 2:0. V osmapadesáté 
minutě se klášterecký sen změnil ve sku-
tečnost. První Moisesovu dělovku ještě 
zastavil mezibořský obránce. Na opako-
vaný pokus byl však Heimráth krátký a 
Klášterec vedl 3:0.
V šedesáté minutě chtěl rozhodčí hosty 
trochu potěšit, a tak jim odpískal penal-
tu za velmi diskutabilní Hronkův faul na 
Liboměrského. Na Kovaříkovu penaltu 
Gabrhel nestačil a Meziboří snížilo na 3:1.
Odpověď domácích však přišla ihned po 

Hokejový výběr 9. tříd uspěl na turnaji ve Švédsku

Naději fotbalistů zachránila až středeční dohrávka s Mezibořím

Šachisté přivezli z Karlových Varů tři medaile

V prvním jarním utkání oblastního přeboru v národní házené se klášterecké ženy střet-
ly s rezervním týmem Chomutova. Ten přijel na klášterecké hřiště jen s minimálním 
počtem hráček a do okresního derby vstoupil lépe, když celou první čtvrtinu zápasu 
držel s Kláštercem krok. V prostřední části hry se však domácí hráčky konečně probudily 
ze zimního spánku a najednou byl rozdíl ve skóre až deset branek. Klášterecké obraně 
dělala v útoku problém především chomutovská Alena Pavlišová, která také dala téměř 
všechny branky hostů a patřila společně s domácí útočnicí Jitkou Sukovou mezi nejlep-
ší hráčky celého zápasu. Klášterec ke konci utkání trochu polevil v důslednosti a dovolil 
Chomutovu snížit na konečný 22 : 17 pro Klášterec. Výsledek byl sice pro chomutovské 
hráčky přijatelný, nicméně přispěl k tomu, že se neděle stala pro Chomutov černým 
dnem. Áčko totiž v ligovém derby prohrálo v Žatci.
„Chomutov přijel s velmi malým počtem hráček, takže jsme čekali, že vyhrajeme,“ svěřil se 
po zápase trenér kláštereckých házenkářek Jiří Sochor. „Nebylo to ovšem tak výrazné, jak 
jsme čekali. Především v druhém poločase nám dělala problém Pavlišová. Nicméně jsem 
spokojen s útokem, dvaadvacet branek je dost. Jenom těch sedmnáct v naší síti mě mrzí, 
mohlo to být míň.“
Příští zápas odehrají klášterecké házenkářky v Hejnicích a také tam počítá trenér s vítěz-
stvím. Další domácí utkání pak sehrají naše hráčky 25. května v jedenáct hodin dopo-
ledne na hřišti za Základní školou v Petlerské ulici s Raspenavou.
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Házenkářky očekávané vítězství potvrdily 

V sobotu 12. dubna se konal v Chodo-
vě přebor Karlovarského kraje v rapid 
šachu mládeže do 16 let. Ačkoli kláš-
terečtí šachisté nemohli příliš počítat 
s postupem na mistrovství republiky, 
jako například hráči z pořádajícího kraje, 
získali hned tři medaile. Daniel Mayer 
skončil z osmnácti účastníků na 3. mís-
tě. Drahomír Krásný dokonce zvítězil. 
Oba soutěžili v kategorii starší žáci. V 
dorostencích zvítězila Helena Grussová, 
což bylo už třetí prvenství klášterecké 
šachistky v posledních třech turnajích.

Na konci března se výběr deváťáků 
našeho hokejevého klubu společně 
se stejně starými hráči z Kadaně a 
Chomutova zúčastnil velkého mezi-
národního turnaje ve Švédsku. Náš 
výběr sice skončil až na pátém místě, 
ale rozhodně to nelze považovat za 
neúspěch. Turnaje se totiž zúčastni-
lo čtrnáct celků a postup do fi nále 
utekl našim hokejistům až v posled-
ním zápase, ve kterém remizovali 
s Nyköpingem 1:1.
Týmy byly rozděleny do dvou skupin 
po sedmi a do fi nále postupovaly dva 
nejlepší celky z každé skupiny. Naši 
hokejisté hráli na turnaji pod hlavič-
kou „3K“ a nevedli si špatně. S celkem 
Bäckenu remizovali 4:4, se Sunne IK 
prohráli 5:3, ale pak už procházeli 

turnajem jako favorité. FOC Farsta 
porazili 6:5, Vanersborg 4:0 a Stjernen 
Jockey 5:1. Postup do fi nále tak našim 
borcům utekl až kvůli zmiňované 
remíze s Nyköpingem. Náš výběr tak 
hrál o páté a šesté místo s celkem IFK 
Tumba. Přesvědčivá výhra 9:3 naše-
mu celku zajistila 5. místo.
Na švédský turnaj byli hráči vybírání 
v průběhu celé sezony. Jednou za čtr-
náct dní probíhaly společné trénin-
ky hráčů 9. tříd z Klášterce, Kadaně 
a Chomutova. V jejich uspořádání 
se jednotlivé kluby pravidelně stří-
daly. Společné tréninky jsou jednou 
z výhod projektu 3K, který funguje 
už dva roky.
Z kláštereckých hráčů se turnaje ve 
Švédsku zúčastnili: brankář David 
Kutna, obránce Antonín Drobný a 
útočníci Denis Mikuš, Jan Kopáč 
a Patrik Vlášek. Toho jsme se také 
zeptali, jaký je rozdíl mezi domácí 
soutěží a mezinárodním turnajem. 
„Je to velký rozdíl,“ přiznal nadějný 
klášterecký útočník. „Je to mnohem 
rychlejší a tvrdší hra. Zkušeností bylo i 
to, že jsme se vlastně sehráli až při prv-
ním zápase na turnaji. Ze začátku to 
skřípalo, ale pak už to šlo samo.“
O to více všechny hráče zamrzelo, že 
skončili až na pátém místě. V posled-
ním rozhodujícím zápase totiž dostali 
vyrovnávací gól šestnáct sekund před 
koncem zápasu. Výběry hráčů 9. tříd 
budou v rámci projektu „3K“ pokračo-
vat i v příštím roce, tentokrát se to bude 
týkat hráčů narozených v roce 1994.

12. dubna se klášterečtí karatisté zúčastni-
li 1. národního poháru mladších a starších 
žáků v Sokolově. Jednalo se o první ze tří 
nominačních soutěží, které rozhodnou o 
tom, kdo postoupí na mistrovství České 
republiky.
Klášterecký oddíl jel na soutěž s osmi 
karatisty, kterým se podařilo získat dvě 
medaile v kategorii kata družstev. V mlad-
ších žákyních získalo stříbro družstvo ve 
složení Babeta Dlouhá, Simona Havlíč-
ková a Jakub Foltýn. „V kategoriích žáků 
mohou být družstva smíšená,“ vysvětloval 
po závodě Josef Patík, trenér klášterec-
kých karatistů. „Družstvo je pak zařazeno 
do kategorie podle toho, jestli převažují 
chlapci nebo děvčata.“
V kategorii starších žákyň pak družstvo ve 
složení Zuzana Struková, Michaela Vavří-
ková a Vojtěch Růženec získalo bronzovou 
medaili. Přes tyto úspěchy nebyl trenér 
Patík příliš spokojen. „Na závodech nebyla 
moc velká konkurence, takže tyto medaile 
osobně nepovažuji za velký úspěch,“ dodal 
po závodech. O to více se kláštereckému 
trenérovi zamlouvalo sedmé místo Babe-
ty Dlouhé v kumite. V kategorii mladších 
žákyň startovala tato nadějná devítiletá 
karatistka poprvé v životě, stejně jako 
poprvé ve své kariéře získala v konkurenci 
pětadvaceti závodnic dva body.
„První závody absolvovala také Lucie Skou-
pilová v kategorii starších žákyň, ale mezi 
osm nejlepších, které si připisují body nutné 
k postupu, se nedostala,“ povzdechl si trenér 
Patík. „Poprvé bojoval letos v kategorii star-
ších žáků také Jakub Gvoždiak, ale věkový i 
váhový rozdíl byl bohužel příliš patrný.“

rozehrávce. Petr Papoušek utekl po levém 
křídle a krásně nacentroval do vápna, kde 
ideálně našel hlavu svého bratra Josefa. 
Ten sice trefi l jen břevno, ale odražený 
míč se dostal k Petru Procházkovi a ten 
vsítil čtvrtý klášterecký gól. V jednačtyři-
cáté minutě mohl ještě Josef Papoušek 

zvýšit na 5:1, ale jeho pokus zastavila tyč 
mezibořské branky. 
Domácí tak slavili velký úspěch i tři body 
za výhru nad Mezibořím 4:1. Radost měl 
pochopitelně také trenér Jiří Janda.
Následující sobotu čekal klášterecké hrá-
če těžký soupeř, vedoucí tým soutěže FK 
Postoloprty. Naši fotbalisté s ním dokázali 
udržet krok a vybojovat další bod. V tabul-
ce je sice Klášterec se šestnácti body stále 
na posledním místě, ale na předposlední 
Bečov ztrácí už jen bod a na Obrnice a 
Kadaň už jen body dva.                         -miny-

 Klášterecký Michal Holeček v souboji s obranou Obrnic

 S nejlepší kláštereckou střelkyní Jitkou Sukovou měly soupeřky plné ruce práce

 Helena Grussová

Potřebujete si dojít na úřad, k lékaři, 
nakoupit .... a nemá vám kdo pohlí-
dat vaše dítě? 
Volejte: 604 954 504

ŘÁDKOVÁ

INZERCE

Karatisté bojovali
o postup na MČR

STAVEBNINY
Veškerý stavební materiálVeškerý stavební materiál

Otevírací doba:
PO - PÁ  07.00 - 17.00 hodin
SO - NE  08.00 - 12.00 hodin

739 008 620

777 121 352

474 374 870

www. hobby-s.cz

HOBBY CentrumHOBBY Centrum
Klášterec nad Ohří


